

# 順利天主教中學

## 中一自行分配學位面試須知

面試日期：二零一八年三月二十四日日(星期六)

- 面試程序：
1. 申請人以小組形式，就指定處境作約五分鐘自由討論
  2. 申請人與主考老師以英語及粵語面談約十分鐘

- 面試須知：
1. 請攜同：
    - 貼有面試編號的面試通知書
    - 出生/身份證明文件正本
    - 五、六年級成績表正本
    - 五、六年級學生手冊及家課冊
    - 與學習經驗有關的證明或獎狀正本
  2. 請緊記面試編號，以便工作人員辦理點名及分組
  3. 面試需時約一小時，無需家長陪同

- 注意事項：
1. 請於面試時間前 15 分鐘報到。
  2. 如未能出席面試，請預早致電本校(2389 3082)，通知李智萍老師或胡淑清老師。
  3. 倘若教育局宣佈停課，或因特殊情況而未能如期舉行面試，本校會將最新安排於本校網頁([www.slcss.edu.hk](http://www.slcss.edu.hk))公佈，本校不會再發信作個別通知，請家長及同學留意。

本校會依據面試表現錄取四十位同學，派位結果將於二零一八年七月中旬與參加統一派位的學生一併由教育局通知，家長無需再作查詢。

# **Shun Lee Catholic Secondary School**

## **Notes to Interviewees for Secondary One Discretionary Places**

Interview Date : 24 March 2018 (Saturday)

- Procedure:
1. Group discussion for about 5 minutes under a given situation
  2. Interaction with the interviewer in both English and Cantonese for about 10 minutes

- Reminders:
1. Please bring along the original of the followings:
    - Invitation letter with Candidate Number
    - ID card of the student
    - P5 & P6 report cards
    - P5 & P6 Student Handbooks (手冊) and Homework Record books (家課冊)
    - Proof of personal achievement (awards and certificates)
  2. Please keep your candidate number in mind for registration and grouping purposes.
  3. The interview will last about an hour. Parents do not need to attend the interview.

- Remarks:
1. Please arrive 15 minutes before the scheduled interview time.
  2. If you cannot attend the interview, please inform Miss Li Che Ping or Miss Wu Shuk Ching (Tel: 2389 3082) in advance.
  3. If there is an EDB announcement of cancellation of all classes, the interview will be rescheduled. In this case, please refer to our school website([www.slcss.edu.hk](http://www.slcss.edu.hk)) for arrangements and applicants will not be notified individually by mail.

<p>Our school will admit 40 students based on the performance of interviewees. The admission results will be announced by the EDB in mid-July 2018. Enquiry about the results is not necessary by then.</p>
---